

Kepada : Branch Manager **AGROBANK Kuala Lumpur** Refer to Branch Name key in Welcome Pack Mngmnt not in Cmpny Details

Daripada : Virtual Banking Section

Perkara : **Permohonan AGRONetBIZ SYARIKAT ABDUL RAHMAN BIN DORIAT T/A SINAR RAHMAN**

No. Fail : AGB(EBD-VB)2020/100/16 tambah space

Tarikh : 31/07/2020

Dengan hormatnya perkara di atas adalah dirujuk.

Bersama ini disertakan "Welcome Pack" bagi **SYARIKAT ABDUL RAHMAN BIN DORIAT T/A SINAR RAHMAN DAN ANAK ANAK NYA ENTERPRISE** untuk tindakan selanjutnya.

Pelanggan ingin mengambil "Welcome Pack" AGRONetBIZ di cawangan **AGROBANK Port Dickson(S2 Pasir Panjang) (Home Branch akaun pelanggan - AGROBANK Kuala Lumpur)**. Pihak cawangan adalah diminta untuk menghantar sendiri "Welcome Pack" ini kepada Authorized Person syarikat tersebut **ataupun** meminta Authorized Person AGRONetBIZ untuk datang sendiri ke cawangan bagi tujuan pengesahan penerimaan. **Sila hubungi Authorized Person AGRONetBIZ tersebut seperti berikut:-**

TES	autho dua
Ⓣ 60182046490	60192046451

Pihak cawangan adalah diingatkan supaya tidak membuka sampul "Welcome Pack" kepunyaan pelanggan. Pihak cawangan juga hendaklah merujuk **REGISTRATION VERIFICATION AND SENDING WELCOME PACK** pada Section 5, Business Internet Banking Manual (MO-172) untuk mengendalikan "Welcome Pack" ini.

SYARIKAT ABDUL RAHMAN BIN DORIAT T/A SINAR RAHMAN DAN ANAK ANAK NYA ENTERPRISE telahpun memilih **Transaction Module** dan pihak cawangan hendaklah melaksanakan pendebitan akaun pelanggan secara "upfront" dengan entri perakaunan berikut apabila pelanggan telah mengambil "Welcome Pack". Sila gunakan menu 1852 GA Debit Advice (GST) di BDS semasa pelaksanaan pendebitan akaun pelanggan (**RM120.00 adalah jumlah pendebitan**)

Dr	GA Customer (Giro Account)	RM120.00
Cr	BIB Annual Fee (0067557000)	RM120.00

(Pendapatan dikreditkan kepada Home Branch – cawangan **AGROBANK Kuala Lumpur**)

Selepas melaksanakan tindakan di atas, pihak cawangan hendaklah mematuhi perkara berikut :-

- i) Faks dengan segera **Borang Pengesahan Penerimaan "Welcome Pack" ke Contact Centre di nombor 03-2692 2053** untuk tujuan pengaktifan syarikat oleh pihak Contact Centre.
- ii) **Pos salinan asal Borang Pengesahan Penerimaan "Welcome Pack" ke Virtual Banking**
- iii) **Pos salinan bukti pendebitan RM120.00 telah dilakukan oleh pihak cawangan ke Virtual Banking**

Sekian, terima kasih.

VIRTUAL BANKING

s/k: Branch Manager AGROBANK Kuala Lumpur

INI ADALAH CETAKAN BERKOMPUTER, TIADA TANDATANGAN DIPERLUKAN